



**Company Profile** 

2025



**Table of Content** 

**CEO Statement** 

**About Company** 

**Company Mission** 

**Company Vision** 

**Projects** 

**Clients** 

**Get In Touch** 



## CEO Statement

At **Q Drone**, as the first 100% Qatari company in this field, we have raised the bar and harnessed technological advancements to protect individuals and properties. Every day, we strive to deliver precision, speed, and excellence while considering the purchasing power of the local market for individuals, institutions, and companies.

في شركة كيو درون، وبإعتبارنا أول شركة قطرية ١٠٠٪ في هذا المجال، قمنا برفع سقف التوقعات وتسخير التطورات التكنولوجية لحماية الأفراد والممتلكات. ونسعى كل يوم إلى تقديم الدقة والسرعة والتميز مع مراعاة القدرة الشرائية للسوق المحلية للأفراد والمؤسسات والشركات.

Founder & CEO

Q DRONE SERVICES



#### **About Company**

Q Drone Qatar Founded in 2016, our company is the first 100 % Qatari Company specialized in facade cleaning services using drone technology. We leverage state-of-the-art innovations to deliver efficient and effective solutions that ensure the highest standards of quality and safety. With our market leadership and extensive expertise, we provide facade cleaning services tailored to meet the demands of modern structures, including high-rise buildings and intricate architectural designs.

## عــن الشر كــة

تأسست شركة كيو درون في عام 2016، وهي أول شركة قطرية 100% متخصصة في خدمات تنظيف الواجهات باستخدام تقنية الطائرات بدون طيار. نحن نستفيد من أحدث الابتكارات لتقديم حلول فعّالة تضمن أعلى معايير الجودة والسلامة. بفضل ريادتنا في السوق وخبرتنا الواسعة، نقدم خدمات تنظيف الواجهات المصممة خصيصًا لتلبية متطلبات الهياكل الحديثة، بما في ذلك المباني الشاهقة والتصاميم المعمارية المعقدة.

#### **Our Mission**

Our mission is to provide high-quality, safe, and sustainable facade cleaning services using advanced drone technology. We are committed to achieving the highest standards of operational efficiency, minimizing environmental impact, and ensuring the highest levels of safety and service for our clients, transforming the way buildings are cleaned.

## مهمتنا

مهمتنا هي تقديم خدمات تنظيف الواجهات عالية الجودة, آمنة ومستدامة بإستخدام الطائرات بدون طيار المتطورة.نحن ملتزمون بتحقيق أعلى معايير الكفاءة التشغيلية وتقليل الأثر البيئي وضمان أعلى مستويات الأمان والخدمة لعملائنا مما يحدث تحولاً في طريقة تنظيف المباني.









Stadium & Areas الملاعب والمنشأت الرياضية

Towers & Buildings الأبراج والمباني

> Solar Systems أنظمة الطاقة الشمسية



Hospitals & Clinics المستشفيات والعيادات

> Mosques المساجد

Metro Stations محطات المترو

# **Our Clients**

With our Group



































# **Our Companies**



**Pro Plus Car Care** 



**Roya Real Estate** 



Arabs Pearl
Transportation &
Waste Management



**Star Advertising** 





